
Rada rodičov pri Základnej škole kráľa Svätopluka, Dražovská 6, 949 01 NITRA

Zápisnica z rady rodičov konanej dňa 2.12.2014

Počet prítomných: 11

Hosť: Mgr. Ďurišová – riaditeľka školy, Mgr. Peštová – zástupkyňa školy.

Program:

1. Otvorenie

2. Kontrola úloh zo zasadnutia konaného 9.9.2014

3. Správa p. riaditeľky o aktuálnej situácii a plánovaných akciách v škole.

4. Návrhy a pripomienky z triednych schôdzok.

5. Diskusia

K jednotlivým bodom programu:

1. Otvorenie rady rodičov predsedníčkou p. Bielikovou, ktorá privítala p. riaditeľku Ďurišovú

2. Kontrola úloh z predchádzajúcej rady rodičov – neostali žiadne úlohy nesplnené.

3. Aktuálna situácia o akt. situácii a aktivitách školy

 V najbližších dňoch sa bude finalizovať výmena okien v pavilóne A, začalo sa len v piatok
28.11.2014. Pani riaditeľka vyvíja maximálne úsilie, aby sa celá výmena uskutočnila v  čo
najkratšom čase.

 Deň otvorených dverí bude trvať 2 dni, zvlášť budú stanovené dni pre oba stupne, jedna
sa o   10.-11.  december,  bolo to uverejnené aj  v regionálnych médiách.  Takisto bude
v týchto dňoch otvorená škola pre okolité škôlky. Je pre nich vytvorený bohatý program,
vrátane ukážky niektorých externe vedených záujmových krúžkov.

 Úbytok  prvákov  spôsobuje  chýbajúce  financie  v  rozpočte  školy  –  preto  sa  venuje
enormné úsilie náboru nových prvákov pre šk. rok 2015/2016.



 Vianočná akadémia sa uskutoční dňa 17. decembra o 16,30 hod. v priestoroch internátu
UKF na Drážovskej ulici.

 Prebieha výmena tabúľ v pavilónoch, ostávajú už len 4 pôvodné tabule. 

Všetky tieto a     aj iné aktivity sú uverejňované na webovej stránke školy.

4.  Návrhy a pripomienky z tried

 Pani  riaditeľka  vysvetlila  eventuálne  možnosti  zlučovania  tried  z   dôvodu  ich
poddimenzovania žiakmi. Situácia sa bude riešiť až koncom školského roka, pri postupe
do ďalšieho ročníka.

 Rodičmi bolo ocenené úsilie pani učiteliek prvého stupňa, ktoré si doplnili kvalifikáciu
o výučbu  cudzích  jazykov.  Zároveň  bola  vznesená  požiadavka,  či  je  možné  uvažovať
do  budúcna  o výučbe  jazykov  špecializovanými  pedagógmi,  čo  však  nie  je
v momentálnych finančných možnostiach školy.

 Boli vznesené pripomienky k strave v školskej jedálni. Týkalo sa to kvality jedál – pani
riaditeľka preverí túto skutočnosť. V prípade oprávnenosti tejto námietky to bude pani
riaditeľka riešiť. Zároveň bude k budúcej rade rodičov prizvaná aj pani vedúca jedálne.

 Požiadavka  na  všestrannú  výučbu  a klasifikovanie  predmetu  telesnej  výchovy  ostáva
nezmenená,  pani  riaditeľka  si  preverí  známky  v jednotlivých  triedach,  či  je  dôvod
na prehodnotenie prístupu vyučujúceho.

 Od  väčšiny  rodičov  tried  boli  pozitívne  ohlasy  a ocenenie  úsilia  z  výmeny  okien
v triedach. 

5. Diskusia

 Testovanie piatakov – tento šk. rok je na pláne ešte štvrtý a piaty ročník.

V Nitre, dňa 2.12. 2014

Zapísala: Ing. Zuzana Ondrovičová                                                     Overila: Mgr. Terézia Bieliková


